

HABIMANA JANVIER RÉGIS*Co-Founder of Onera***H**

Janvier Régis HABIMANA was born from Rwandan parents. Algeria, Rwanda, France, education has no borders, that's why he did not hesitate to travel to complete his training. He graduated in 2011 with a master's degree in mobile broadband telecommunications. That same year, he joined Devoteam Consulting within the Cloud Transformation team. As an IT Infrastructure and Communications Management Consultant, he gained experiences in Banking, Transport, Heavy Industry and Telecommunications. Result-driven, within IT he worked on various projects (Strategy, Operations, Project Management and Design). Same thing for Consulting (Business Development, International Operations performance improvement).

For his missions, Janvier Régis had to travel both in Europe (France, Italy, Belgium, Luxembourg, UK, Spain), Asia (China, Kazakhstan) and Africa (Mali, Senegal, Cote d'Ivoire, Rwanda, Burundi, Togo, Guinea). This experience has enriched his project and in 2012 he co-founded

Convergencium Ltd. The concept: serving local & international firms within the Consulting and Systems integration, and since 2015 within the Complex Projects Management. In 2018, Convergencium Ltd inked a partnership with Agile FT, a global insurance and investment technology company. A living proof that providing added-value services to private and public organizations operating in Africa is worthwhile. 2017, he co-founded Onera, a B2B SaaS platform dedicated to tackling the risks linked to the currency fluctuations in Africa, and by extension to other Emerging markets. Aware that education opens the door to innumerable possibilities, Janvier Régis intervened as Visiting Professor at Mines-Telecom Institute on cloud computing in business. 🌟

HABIMANA JANVIER RÉGIS*Co-Fondateur de Onera***H**

Janvier Régis HABIMANA est né de parents rwandais. Algérie, Rwanda, France, l'éducation n'a pas de frontière, raison pour laquelle il n'a pas hésité à voyager pour parfaire sa formation. Il sort en 2011 avec un mastère spécialisé en télécommunications mobiles haut débit. Cette même année, il rejoint Devoteam Consulting au sein de l'équipe Cloud Transformation où, en tant que consultant infrastructure informatique, il prend en charge la conduite du changement de grands comptes (EDF, Société Générale, SNCF, Geodis...) avec la mise en place de stratégies SI.

2018 : Il signe un partenariat stratégique avec Agile FT

2017 : Il co-fonde Onera

2012 : Il co-fonde Convergencium Ltd

Conscient que l'éducation ouvre la porte à d'innombrables possibilités, il intervient au sein de l'Institut Mines-Telecom comme professeur sur les problématiques de cloud computing en entreprise. 2012 est l'année de tous les changements pour Janvier Régis. En plus d'être intervenant académique, il lance avec un associé Convergencium Ltd, une société de conseil et d'intégration. Il faut attendre 2015 pour qu'il quitte ses fonctions au sein de Devoteam et se consacrer à ce projet, dont l'évolution commerciale prend de l'ampleur. Convergencium Ltd répond à plusieurs problématiques : accompagner les entreprises dans leur développement en Afrique Subsaharienne, fournir des informations à jour et vérifiables de la situation des pays de la zone pour l'élaboration de business plan et aider à trouver des investisseurs locaux. Pour parvenir à ces fins, un partenariat stratégique a été conclu en 2018 avec Agile Financial Technologies, assurance et société de placement. 🌟